
Referat skolebestyrelsesmøde 19. december 2025 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 19. december 2024 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Charlotte Lindtner 
Lærer Trine Dicker 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand (Ikke valgt endnu)  
Næstformand elevrådet (Ikke valgt endnu) 
 
 
 
 

Andre inviterede:  
Regina Thomsen 
Jens Brodersen 
 
 
 
 
 

Afbud:  
 
 
 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 

  

To forældrehenvendelser på at der 

mangler skolepatrulje. (Begrundelsen 

herfor er at der har været sygdom blandt 

eleverne) 

 

 

- Stillingsopslag til afdelingsleder er ude, 

der er samtaler d. 21. og 27. januar.  

Ansættelsesudvalg fra SB Gunvor, Ditte 

og Susanne. 

 

- Afslutning for Michael Torp, i både 

ledelsen og med personalet.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 
 
 
 

 
Andre medlemmer 

 

- Ansættelse af lærer til Grundskolen. 

(3 dygtige til samtalen) Der var stor 

interesse for at blive ansat på skolen, 

nogle ville gerne være vikar for at få et 

ben indenfor. 

 

- Utætheder i en gavlende i udskolingen – 

reparation er i gang.  

 

- Legepladstilsyn, ingen bemærkninger, alt 

i top stand. 

 

- Admin. er ved at gå over på office 365. 

Der er forsinkelser på nogle af 

programmerne. 

 

 

Jens orienterer om elevrådets arbejde i 

grundskolen. 

 

 

Formandsvalg i skole og forældre. 

Regitse er blevet valgt. 

2 20 Økonomi-opfølgning  Ca. 0,9 i merforbrug. Vi forventer at lande på et 
underskud omkring 300-500.000 hvilket er bedre 
end forventet. 
Vi forventer at kunne ansætte flere hænder til næste 
år, da der i det kommende års budget forventes et 
større overskud.  

3 30 Lejrskoler  Lige nu er vi har vi følgende lejrskole 
 
3. årgang: 2 overnatninger  
5. årgang: 2 overnatninger  
7. årgang: 3 overnatninger  
9. årgang: 4 overnatninger  
 
9. årgangs tur er en skolerejse. Der skal på 9. 
årgang tilbydes to valghold, som understøtter 
skolerejsen. 
 



Dette er en meget dyr løsning, derfor har vi i 
ledelsen og i MED drøftet hvordan vi fremadrettet 
ønsker at prioritere evt. færre lejrskoledage. Ikke 
kun af økonomiske grunde men også pædagogiske 
grunde. F.eks. at mange oplever at 3. kl er for små 
til at være væk hjemmefra.  
Der er delte meninger om man bør sætte antallet 
af lejrskoler.  
Mange mener at det sociale udbytte er stort fra 
lejrskole, derfor er det svært at nedprioritere.  
Nogle mener at det er vigtigere at have flere 
hænder. 
De fleste mener at det gir mening at slette 
lejrskolen på 3. årgang.  Her kunne 
kontaktforældre evt. byde ind med en overnatning 
på skolen i stedet. 
 
MEDs forslag er:  
5. årgang: 2 overnatninger 
8. årgang: 3 overnatninger. 
 
Der besluttes at det sættes på som punkt til næste 
møde hvor der skal falde en beslutning.  MSP laver 
en oversigt over hvad det vil betyde i kroner og 
øre.  
 

4 30 Princip for 
kontaktforældre/ 
forældreråd 

 

 Det mangler et udkast fra Djennie, derfor sættes 
det på til næste år. 

5 5 Evt.   

6 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

7 2 Punkter til næste møde  • Lejrskole 

• Princip for kontaktforældre/forældreråd. 

     

     

 


